
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 354

Anerkender ministeren, at det er uhensigtsmæssigt i det nuværende refusionssystem for

elafgifter, at elhandelsvirksomheder skal betale erhvervskundernes elafgifter videre til

Skattestyrelsen, uanset om elkunden har betalt sin regning eller ej, når det skaber en stor

risiko for elhandelsvirksomhederne, og har den konsekvens, at elhandlerne får svært ved

at give kredit til erhvervskunder, som har svært ved at betale regningerne? Hvordan vil

ministeren løse udfordringen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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